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Kallade är, Lars Persson, Peter Andersson, Sven Mattsson, Ulf Persson, Karl-Johan Bergmark, Markus 

Strinnholm, Olle Ljunggren, Gunilla Hjerpe, Renée Lindsköld 
 Valberedningen: Kerstin Boman 
Närvarande Samtliga kallade förutom Renée som meddelat förhinder. 
 
 
 
 
1 § Mötets öppnande 
   
       Lars hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
2 § Val av justeringsperson 
 
            Gunilla väljs till justeringsperson 

 
3 § Godkännande av dagordning 
   
       Dagordningen godkändes, med ett tillägg på övriga frågor.   
 
4 § Föregående protokoll 
  Styrelseprotokoll av den 2023-08-14 
   
      Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.  
 
5 § Meddelanden och skrivelser 
 
 
a SÄK – Medlemmar, VBÄK 1300, Protokoll nr 5. Valberedningen Styrelse SÄK 
   
 Diskuterades namn att föreslå SÄK:s valberedning. Lars tar kontakt med två tänkbara personer.  
 
b SKK  
 Informerades om utvecklingen av Barktail.  
  
6 § Kassörens rapport 
   
      119 tkr i kassan. Jaktproven har givit ett underskott mycket beroende på SM och länskampen. 
  Nettointäkt på utställningarna 81 kr/hund med ett spann på 30 kr (Fällforsån) till 158 kr (Norsjö). 
  Klubbens resultat idag -8 tkr men underskottet kommer att öka. Budgeterat underskott 63 tkr. Utfallet 

beräknas bli ett underskott på c:a 80 tkr. 
 
 
7 § Jaktprov 
   
 
  Jaktprovssäsongen har varit kort. Få anmälningar kom in i början av säsongen och föret försvann tidigt. 
  Förmodligen betydligt färre genomförda prov än förra säsongen.  
  Domare som dömt minst fem prov under säsongen får gratis pejllicens. Praktiskt går det till så att de 

domarna skickar räkning på 450 kr till kassören. 
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8 § Avel 
   
  Renée har besvarat 6 st avelsförfrågningar och Hans några stycken. 
  Renée och Gunilla har den 7/12 lyssnat på föreläsning av Sofia Malm, SKK, angående släktskapsindex. 
 
 
9 § Viltspår 
   
  Återkommande önskemål från viltspårdomarna att proven ska kunna redovisas i Provdata. 
 
 
10 § Utbildning, elever, aspiranter domare 
   
  Joakim Hedman, Skellefteå, Maria Johansson Ross, Skellefteå, Mats Andersson, Flarken, Hanna 

Augustsson, Vännäs och Nicklas Lundström, Skellefteå antogs till nya jaktprovsdomarelever. 
  Svea Eckerskog antogs som ny domaraspirant. 
  Henrik Lundmark, Jörn och Rickard Strömgren, Gräsmyr har uppflyttats till domare.  
 
 
11 § Tävlingar  
    
  Länskampen gick i år av stapeln i Lövånger.  
  Nästa års SM-kval förläggs till Umeå Norra. Eventuellt måste dispens sökas för att kunna ha kvalet före 

den 21 augusti, detta för att det inte ska kollidera med björnjakten. En kollision med björnjakten skulle 
troligen göra det svårare att få fram provområden till tävlingen. 

 
 

12 § Utställningar 
    
  Den 8/11 hölls ett möte i Lycksele för genomgång av kommande års utställningar. Den 18/11 var Gunilla 

på ett seminarium i Umeå för utställningsansvariga. 27/11 hölls ett Teamsmöte för CUA.  
  Domare och ringsekreterare för 2024 års utställningar är klara. 
 
13 §   Årsmötet 

Beslutades att årsmötet ska hållas på Ansia camping i Lycksele den 24/2. 
  Björn Sundgren kontaktas för att om möjligt hålla ett föredrag om älgförvaltning, som nu har blivit en 

brännande aktuell fråga. Som alternativ, om inte Björn har möjlighet att komma kan Tomas Forsberg 
kontaktas. Han har ett företag som sysslar med fysioterapi för hundar. Preliminärt program: Föredrag 
10.00 till 12.00, lunch 12.00 till 13.00, årsmötesförhandlingar från klockan 13.00.  

 
   
 14 § Övriga frågor 
  
  Valberedningen 
       Kerstin Boman, sammankallande i valberedningen, gick igenom valberedningens förslag till val av 

styrelse, revisorer och revisorssuppleanter. Förslaget biläggs detta protokoll. 
 
  Medlemsförslag 
  Lars Dahl har skickat in ett medlemsförslag att VBÄK, ev tillsammans med Lycksele Stövargille ska 

författa en skrivelse till Jordbruksverket och länsstyrelsen med en önskan att man verkligen försöker öka 
bemanningen på Lycksele Distriktsveterinärstation. 

  Lars Persson kontaktar Erik Dahl, ordförande i Lycksele Stövargille, för att gemensamt göra skrivelsen.  
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15 § Nästa sammanträde 
 
 Nästa styrelsemöte i januari. Datum bestäms senare. 
 
 
 
 
Vid pennan Justeras Justeras 
 
__________________________ __________________________ __________________________ 
Olle Ljunggren Lars Persson Gunilla Hjerpe 
  
 


